

Astragalus

100 capsules, Single Herb, Stock No. 40-1

Chinese astragalus root has been used to optimize immune function and as a tonic to build stamina. In Asia, astragalus root is sold in dry slices up to a foot long. Ancient Chinese texts record the use of astragalus for tonifying the spleen, blood and chi.

Did you know?

Astragalus contains several beneficial compounds. These include saponins, sterols, isoflavones and polysaccharides. Research shows that astragalus has immunostimulatory properties. It seems to encourage the development of active immune cells. It appears that this herb helps trigger immune cells from a «resting» state into heightened activity.

NSP Advantage

100 capsules per bottle. Single herb.

Ingredients: 420 mg of the finest astragalus (*Astragalus membranaceus*) root.

Recommendation: Take 2 capsules with a meal three times daily.

Warning: Contraindicated in inflammation and autoimmune disorders.

Features & Benefits

- Stimulates the immune system in a multitude of ways.
- Protects against oxidative and free radical damage.
- Helps the body cope with stress (adaptogenic).
- Supports liver and spleen function.
- May offer circulatory benefits by dilating blood vessels.
- Helps to support adrenal gland function.

Astragale

100 capsules, Herbe simple, No de stock 40-1

La racine d'astragale chinoise est utilisée depuis longtemps pour maximiser la fonction immunitaire et comme tonique pour plus de vitalité. En Asie, la racine d'astragale est vendue en tranches séchées pouvant atteindre un pied de longueur. Les anciens textes chinois indiquent qu'on utilisait l'astragale pour tonifier la rate, le sang et le chi.

Saviez-vous que?

L'astragale contient plusieurs composants bénéfiques. Ceux-ci incluent saponines, stérols, isoflavones et polysaccharides. La recherche démontre que l'astragale a des propriétés immunostimulantes. Elle semble encourager le développement de cellules immunitaires actives. Il paraît que cette herbe permet aux cellules immunitaires de passer d'un état «dormant» à un état d'activité accrue.

Avantages NSP

100 capsules par bouteille. Herbe simple.

Ingrédients: 420 mg de racine d'astragale (*Astragalus membranaceus*) de la meilleure qualité.

Mode d'emploi: Prendre 2 capsules au repas trois fois par jour.

Avertissement: Contre-indiqué en cas d'inflammation et de maladies auto-immunes.

Caractéristiques et Bienfaits

- Stimule le système immunitaire de nombreuses façons.
- Protège contre les dommages causés par l'oxydation et les radicaux libres.
- Aide le corps à faire face au stress (adaptogène).
- Soutient le foie et la vésicule biliaire.
- Peut offrir des bienfaits circulatoires en dilatant les vaisseaux sanguins.
- Aide à soutenir la fonction des surrénales.